
Kadrina Keskkooli hoolekogu protokoll

Koosoleku toimumisaeg: 27. septembril kell 18.00 

Osalesid: Kersti Lužkov, Mai Fäelmann, Margit Murumägi, Ain Suurkaev, Kuno Rooba, Alo 

Laaniste, Karl Meos

Puudus: Madis Viise.

Kutsutud: Kadrina vallavanem Kairit Pihlak, kooli direktor Arvo Pani.

Päevakord:

1. Valmisolek 2018/2019õppeaastaks.

2. Koolivormist.

3. Kadrina Keskkooli tulevik.

4. 2019.a. eelarvest.

5. Hoolekogu koosseis.

Jooksvad küsimused.

A. Pani: 2018/2019 õppeaastat alustati 607 õpilasega, neist 117gümnaasiumis ja 490 põhikoolis.

Kooliperre lisandus õpilasi Järvamaalt, Tapalt, Haljalast kui Rakverest. 

Otsitakse loodusainete õpetajaid, lahkunud füüsika õpetaja ainetunnid jagati teisele õpetajale, kuid 

tema koormus on hetkel liiga suur.

K. Pihlak: 2019.a. aastaks on Kadrina Keskkooli investeeringuteks 100 000.- eurot. Koolil on 

kindlasti vaja läbi mõelda, kuhu need investeeringud suunata. Kui kool ja kogukond liigub koos 

gümnaasiumi jätkamise poolt, peame kindlad eesmärgid seadma ja välja mõtlema, mis oleks 

jätkusuutlikkuse eeldus

16. oktoobril toimub lastevanemate koosolek, kus selgitatakse koolivormi kohustuslikuks muutmise

põhjuseid. Tegemist on  koolipere kokkulepitud otsusega. 

Juhatas:                                                                                          Protokollis:

Margit Murumägi                                                                          Margit Murumägi

Kadrina KK hoolekogu esimees                                                                             


